
 

 

汐止福泰大飯店 /Forte Hotel Xizhi 
221新北市汐止區大同路一段128號 
+886-2-2690-3333 

2026 智慧城市暨淨零城市展 Smart City Summit & Expo 2026 

(TUE) March 17th, 2026 – (FRI) March 20th, 2026 

Hotel Reservation Form-訂房確認單 

Reservations may be made by completing this form and returning it by EMAIL to the reservation team of Forte Hotel Xizhi. 

所有預訂, 請完整填寫此表格並請透過傳真或電子郵件將其傳回給汐止福泰大飯店業務負責人。 

Att: 訂房組 :  TEL 電話 : +886-2-2690-3333 Email 信箱: rsvn-xz@fortehotels.com.tw  

 

For More Hotel Information, please visit our website 其他飯店相關資訊, 歡迎請至汐止福泰大飯店官網: https://www.fortehotelxizhi.com.tw/  

□New Booking 新訂房 □Amendment 更改訂房 □Cancellation 取消訂房 Issue Date 填表日期:  / /  

A. Guest Information 貴賓訂房細節: (Please type or print CLEARLY in CAPITAL LETTERS 請以正楷填寫) 

Salutation 稱謂 :   □Mr.  □Mrs.   □Ms.   □Dr.  □Prof. 

Surname 姓: Frist Name 名: 

Tele/Mobile 聯繫電話: Email 信箱: 

Nationality 國籍: Company Name 公司/機構名稱: 

Check-In Date 訂房入住日 Check-out Date 訂房退房日: 

B. Type of Accommodation Requirement 房型/房價: 

Standard Queen Room or Standard Twin Room ( 8 ping / 26 m2 ) 

標準一大床或標準兩小床 ( 8坪 / 26 平方公尺 ) 

Bed type arranged by Hotel 床型由飯店安排 

 □ NT$3,000, Single Occupancy (With 1 Breakfast) 包含一客自助早餐 

 □ NT$3,400, Double Occupancy (With 2 Breakfast) 包含兩客自助早餐 

Room Rates include a 10% service charge and 5% VAT.  

每房每晚之價格已包含 10%服務費及 5%稅金。 

C. Terms & Conditions 注意事項 

1. A Maximum of NT$12,000 will be paid by TCA for lodging (up to 4 nights being in Mar. 16th to 20th), if verification shows that the participant 

provided isn't eligible for the Association subsidy, the full payment will be charged by the participant themselves. 

本次住宿補助由電腦公會提供，僅限單人入住，補助期間為 3 月 16 日至 3 月 20 日，最多補助 4 晚。倘若經查核後確認入住者非屬公會補助資格對象，則住宿費

用將不予補助，並由入住者自行負擔全額房費，敬請留意。 

2. Any additional charges for a second occupant or for an upgraded room type will be charged by the guest themselves.  

第二位入住或升等至其他房型費用由客人自行支付。 

3. For group reservations of more than 5 rooms, please contact our Reservation Team (rsvn-xz@fortehotels.com.tw) for reservation or inquiry. 

如需5間以上團體訂房,請直接來信至訂房組(rsvn-xz@fortehotels.com.tw)詢問及預訂。 

4. Price listed above is only effective from 15th to 23rd March, 2026. 此專案價格僅提供此活動期間 (2026/03/15-03/23) 使用。 

5. Please return this form by the deadline date of 11
th

 February, 2026. 請於 2026/02/11 前回傳此份訂房單。 

6. Please note that no reservation will be confirmed without a valid credit card guarantee. 如未提供有效信用卡資訊,此訂房單將視同無效訂房。 

7. Please note Check-in time is after 03:00PM and Check-out time is before 12:00PM. 飯店登記入住時間為下午三點後, 退房時間為中午十二點前。 

8. Any no-show on the arrival date or cancellation 3 days prior to the arrival date, a one-night deposit will be charged. 

如入住日當日 No-Show 或於抵達日三天內取消訂房，飯店有權利以所提供之信用卡資訊收取一晚房費作為違約金取用。 

D.  Credit Card Guarantee information 擔保用信用卡資訊 

Credit Card 信用卡卡別: □VISA □MasterCard □American Express □JCB 

信 用 卡 卡 號 

Card Number 
：                         

有 效 日 期 

Expiry Date  
：       /         YY / MM(年 / 月) 

持 卡 人 姓 名 

Card holder 
：                         

持 卡 人 簽 名 

Signature  
：                         

For a better future environment, Forte Hotel Xizhi will no longer provide disposable amenities such as toiletries skincare products and personal hygiene products 

(such as comb, toothbrush, toothpaste, razor, shower cap and cotton swab) in the guest rooms, and please prepare by yourself. 

汐止福泰大飯店鼓勵旅人響應環保愛護地球，客房內僅提供毛巾、洗髮乳、沐浴乳，不再提供其他一次性備品(例如:梳子、牙刷、牙膏、浴帽、棉花棒、刮鬍刀、拖鞋等等)，請貴賓

自行攜帶一次性備品，一起為永續環保盡一份心力。 

 

訂房代號 Reservation #: 

(For Hotel Use ONLY/ 由飯店填寫) 
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